

# 樂 善 堂 鄧 徳 濂 幼 稚 園 Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

## 有關 2021/22 學年特別假期安排

#### 敬啟者:

因應 2019 冠狀病毒病疫情仍然嚴峻,教育局於 2 月 28 日已宣布全港 幼稚園於 2022 年 3 月、4 月期間放取原定的暑假(下稱特別假期),本校 的特別假期及復活節假期由 3 月 14 日至 4 月 20 日。

- 1. 本校將進行 (Zoom)實時教學課堂至 3 月 11 日(星期五),課堂時間按原定安排。
- 2. 本校於 3 月 10 日(星期四)舉行到校外展接種服務,為參加學生安排接種疫苗(科與「克爾來福」疫苗)。(本校將稍後通知已報名參加學生的家長有關接種疫苗事宜。)
- 3. 本校於特別假期內將安排免費《Zoom 英語興趣活動》,有關安排稍後通知, 敬請留意。

備註:家長如有疑問,可致電 2453 7232 與本校聯絡。

此致 貴家長



樂善堂鄧德濂幼稚園 校長:譚麗琼 謹啟



# 樂 善 堂 鄧 徳 濂 幼 稚 園 Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

3rd March, 2022

### 'Arrangement of Special Vacation in the 2021/22 School Year' Notice

Dear Parents,

The Education Bureau (EDB) has announced that the original summer vacation of schools will be brought forward from July / August to March / April (hereafter referred to as the special vacation) on 28<sup>th</sup> February, 2022(Monday). Our school's special vacation and Easter Holiday will start from 14<sup>th</sup> March, 2022 to 20<sup>th</sup>April, 2022.

- 1. The online (Zoom) teaching arrangements are till 11<sup>th</sup> March, 2022 and the class time shall remain as scheduled.
- 2. Our school will hold the COVID-19 Outreach Vaccination Service to arrange vaccinations for participating students ('Sinovac CoronaVac vaccine' Sinovac vaccine) on 10<sup>th</sup> March, 2022 (Thursday). The school will inform parents of enrolled students about vaccination at a later date.
- 3. Our school will arrange "Zoom Interesting Free English Activity" during special vacation. Please pay attention to the arrangements later.

Remarks: If you have any further questions, please feel free to contact us at 2453 7232.

Yours sincerely,

樂善堂 鄉德濂幼稚園 Lok Sin Tong Tang Tak I

Lok Sin Tong Tang Tak Lim Kindergarten

Principal: Tam Lai King